
PROTOKÓL Nr XLIII2014

z XLII sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej w Urzedzie Gminy wSzelkowie,
dnia 11 sierpnia 2014 r.

Obrady rozpoczeto o godz. 10.00 zakonczono o godz. 11.10.

Obradom przewodniczyl Janusz Ruszczynski - Przewodniczacy Rady Gminy
w Szelkowie, który stwierdzil, ze w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi
100 % skladu Rady Gminy.

Przewodniczacy obrad przywital radnych Rady Gminy w Szelkowie, Wójta Gminy
Szelków, Sekretarza Gminy Szelków, Kierownika Referatu Organizacyjnego,
Podinspektora ds. administracyjnych obecnych na XLII sesji Rady Gminy
wSzelkowie.

Ad. pkt. 2

Przewodniczacy obrad przedstawil proponowany porzadek obrad:

l. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie i przeglosowanie ewentualnych zmian w porzadku obrad.
3. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci

Magnuszew Maly na lata 2014-2020.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski i informacje.
8. Zakonczenie obrad sesji.

Nastepnie zapytal o zmiany do porzadku obrad.

Krzvsztof Kacprzvcki - Sekretarz Gminy Szelków zwrócil sie z prosba
o wprowadzenie do porzadku obrad po punkcie 5 punktu 6.

Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie wniosek o wprowadzenie do
porzadku obrad punktu 6.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem wniosku glosowalo - 15 radnych,
przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.
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Przewodniczacy Rady Gminy w Szelkowie stwierdzil, ze wniosek
o wprowadzenie do porzadku obrad punktu 6 zostal przyjety jednoglosnie.

Przewodniczacy Rady Gminy w Szelkowie odczytal porzadek obrad po
wprowadzeniu wnioskowanych zmian.

l. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie i przeglosowanie ewentualnych zmian w porzadku obrad.
3. Przyjecie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci

Magnuszew Maly na lata 2014-2020.
6. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci na wlasnosc Gminy

Szelków.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zakonczenie obrad sesji.

Nastepnie poddal pod glosowanie porzadek obrad po wprowadzeniu
wnioskowanych zmian.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem porzadku obrad glosowalo - 15 radnych,
przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.

Rada Gminy wSzelkowie przyjela jednoglosnie przedstawiony porzadek obrad.

Ad. pkt. 3

Przewodniczacy obrad wystapil z wnioskiem o odstapienie od odczytania
protokolu z XLI sesji Rady Gminy w Szelkowie, odbytej w dniu 30 czerwca 2014 r.
Przewodniczacy obrad poinformowal, ze protokól znajduje sie w Biurze Rady
w Urzedzie Gminy w Szelkowie i jest do wgladu dla zainteresowanych.

Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie wniosek o prZYJeCIe
protokólu z poprzedniej sesji bez odczytania.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem wniosku glosowalo - 15 radnych,
przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.
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Rada Gminy w Szelkowie przyjela jednoglosnie wniosek o przyjecie protokolu
z poprzedniej sesji Rady Gminy w Szelkowie bez odczytania.

Nastepnie Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie przyjecie protokólu
z XLI sesji Rady Gminy w Szelkowie bez odczytania, odbytej dnia 30 czerwca 2014 r.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem protokolu glosowalo - 15 radnych,
przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.

Rada Gminy w Szelkowie przyjela jednoglosnie protokól z XLI sesji Rady
Gminy w Szelkowie bez odczytania, odbytej dnia 30 czerwca 2014 r.

Ad. pkt. 4

Dariusz Bartosiewicz - Radny wsi Makowica - zapytal co sie dzieje, ze po poludniu
przewaznie co drugi dzien w Makowicy nie ma wody.

Ad. pkt. 5

Krzvsztof Kacprzvcki - Sekretarz Gminy Szelków przedstawil Plan Odnowy
Miejscowosci Magnuszew Maly .na lata 2014-2020.Poinformowal, ze na zebraniu
z mieszkancami ustalono potrzebe odnowy swietlicy wiejskiej. Wskazal, ze kilka wsi
ma juz opracowane takie plany, a sa to miedzy innymi Stary Szelków, Nowy
Strachocin, Ciepielewo. Uwaza, ze jest potrzebny remont swietlic w Przeradowie
i Laskach, a takze mieszkancy to sygnalizuja. Poinformowal, ze wniosek na pozyskanie
srodków finansowych na odnowe wsi Magnuszew Maly mozemy zlozyc do
13.08.2014r. Srodki te chcemy pozyskac w ramach Lokalnej Grupy Dzialania, gdzie
rozliczenie wniosku ma sie zakonczyc do 31 marca 2015 r.

Przewodniczacy obrad otworzyl dyskusje na powyzszy temat.

Pytan i uwag do przedstawionego materialu nie bylo.

Przewodniczacy Rady Gminy w Sze1kowie- odczytal projekt uchwaly w sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Magnuszew Maly na lata 2014-2020.

Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Magnuszew Maly na lata 2014-2020.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem uchwaly glosowalo 15 radnych,
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przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.

Uchwala Nr XLII/217/2014 w sprawie zatwierdzenia Planu
Odnowy Miejscowosci Magnuszew Maly na lata 2014-2020 zostala
przyjeta jednoglosnie.
Uchwala stanowi zalacznik Nr l do protokolu.

Ad. pkt. 6

Halina Lada - Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa, Zamówien Publicznych i Inwestycji - poinformowala, ze nabycie
nieruchomosci na wlasnosc Gminy Szelków umozliwi mieszkancom Ciepielewa dojazd
do pól. Wczesniej nabylismy grunt od Pani Olkowskiej w Smrocku-Dworze, co
czesciowo umozliwilo dojazd mieszkancom do ich gruntów. Pan Milewski wykupil
dzialke i zagrodzil dojazd do lak, które w konsekwencji nie sa uzytkowane.
Aby umozliwic mieszkancom wsi Ciepielewo dojazd do wszystkich pól na terenie
Smrocka-Dworu trzeba odkupic grunt od Pana Wisniewskiego 1350m2za 6.075,00 zl
i Panstwa Pyra 26m2 za 117,00 zl po 4,50 za m2. Gdyby Rada Gminy wyrazila zgode
mieszkancymielibysiec dróg i bylybydojazdydo ich lak i pastwisk. .

Przewodniczacy obrad otworzyl dyskusje na powyzszy temat.

Miroslaw Oltarzewski - Radny wsi Rostki, Kaptury i Nowy Szelków zapytal czy
konieczne jest nabycie tych gruntÓwna wlasnosc Gminy' Szelków.

Arnold Maciei Grossmann - Wójt Gminy Szelków odpowiedzial, ze mieszkancy
mieli obiecany most pontonowy, ale jego utrzymanie byloby drozsze.

Janusz Roman Ruszczvnski - Przewodniczacy Rady Gminy w Szelkowie zapytal jaka
szerokosc bedzie miala ta droga.

Halina Lada - Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa, Zamówien Publicznych i Inwestycji odpowiedziala, ze droga bedzie
6 metrowa, a umozliwi dojazd mieszkancom wsi Ciepielewo do 50 hektarów gruntu.

Arnold Maciei Grossmann - Wójt Gminy Szelków dodatkowo poinformowal, ze
w tym przypadku chodzi tylko o wykup gruntu, utwardzenia tu nie planujemy.

Kazimierz Calkowski - Radny wsi Zakliczewo poinformowal, ze podobny problem
jest w Zakliczewie, poniewaz kiedys ludzie jezdzili przez pole Pana Koczkodona,
natomiast teraz nie pozwala jezdzic.
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Przewodniczacy Rady Gminy wSzelkowie - Janusz Roman Ruszczynski
odczytal projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci na wlasnosc Gminy
Szelków.

Przewodniczacy obrad poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie
nabycia nieruchomosci na wlasnosc Gminy Szelków.

W glosowaniu wzielo udzial 15 radnych.

Za przyjeciem uchwaly glosowalo 15 radnych,
przeciw nie bylo,
nikt sie nie wstrzymal.

Uchwala Nr XLII/218/20 14 w sprawie nabycia nieruchomosci
na wlasnosc Gminy Szelków zostala przyjeta jednoglosnie.
Uchwala stanowi zalacznik Nr 2 do protokolu.

Ad. pkt. 7

Arnold Maciei Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinformowal, ze odnosnie
problemu wody w Makowicy wskutek rozmowy telefonicznej uzyskano informacje, ze
na linii wodociagu byla zamknieta jedna zasuwa. Po otwarciu zasuwy nie powinno juz
byc problemów z odbiorem wody.

Ad. pkt. 8

Miroslaw Jankowski - Radny wsi Ciepielewo wskazal 'problem z zamykaniem bramy
przy swietlicy w Ciepielewie. Zauwazyl, ze brama usytuowana jest za wysoko.

Halina Lada - Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa, Zamówien Publicznych i Inwestycji odpowiedziala, ze byl juz Pan, który ja
ogladal i bedzie sie kontaktowal z Panem Soltysem Miroslawem Jankowskim.

Danuta Jarkowska - Radna wsi Smrock-Dwór i Smrock-Kolonia zapytala jak
wyglada sprawa drogi pod lasem w Smrocku-Dworze.

Halina Lada - Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej,
Rolnictwa, Zamówien Publicznych i Inwestycji poinformowala, ze nie ma zadnych
wiadomosci. Wydaje mi sie, ze jedyna droga, z której mozemy skorzystac to tzw. spec
ustawa, ustawa o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji
w zakresie dróg publicznych.

Roman Plodziszewski - Radny Osiedla Bazar przypomnial, ze kiedys radni obiecali
ufundowac tablice pamiatkowa poleglym walczacym w okolicy Magnuszewa Malego
i nalezaloby sie z tego wywiazac. Poinformowal, ze organizuje festyn dla dzieci -
Niedziele na wsi w Nowym Strachocinie i zwraca sie z prosba o przygotowanie terenu.
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Arnold Maciei Grossmann - Wójt Gminy Szelków poprosil o sprawdzenie zapisu
w protokole Komisji Oswiaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji dotyczacy
ufundowania tablicy pamiatkowej. Zwrócil sie z prosba do soltysa wsi Nowy
Strachocin o pomoc w przygotowaniu boiska w celu organizacji festynu.

Antoni Radlowski - Radny wsi Magnuszew Duzy podziekowal, ze dzieci ze wsi
Magnuszew Duzy bedzie zabieral autobus do szkoly i z powrotem odwozil do domu.

Arnold Maciei Grossmann - Wójt Gminy Szelków poinformowal, ze trasa bedzie
biegla przez srodek wsi i bedzie tylko jeden przystanek.

Antoni Radlowski - Radny wsi Magnuszew Duzy poinformowal, ze na zebraniu
wiejskim w Magnuszewie Duzym ustalono, ze mieszkancy chca przekazac dzialke pod
budowe swietlicy wiejskiej i sprzedac inna dzialke, na której stoi budynek dawnej
mleczami, aby dofinansowac nieco przedsiewziecie. Dodatkowo wskazal, ze
24.08.2014r. bedzie zebranie wiejskie, gdzie podejma decyzje odnosnie kolejnych
dzialan.

Janusz Roman Ruszczvnski - Przewodniczacy Rady Gminy wSzelkowie
poinformowal, ze 5.08.2014r. wplynelo podanie o przyjecie rezygnacji z funkcji soltysa
wsi Nowy Szelków Pani Emilii Paczkowskiej-Gruda ze wzgledów osobistych.

Barbara Skarzynska - Kierownik Referatu Organizacyjnego poinformowala, ze
musimy przyjac rezygnacje, a wt€dy bedzie zarzadzala .Rada Solecka. To podanie nie
jest jasne, poniewaz nie ma daty, z która Pani Soltys chce zrezygnowac z pelnionej
funkcji. Moze trzeba z nia porozmawiac.

Janusz Roman Ruszczvnski - Przewodniczacy Rady Gminy wSzelkowie
poinformowal, ze po 15 sierpnia planowanie sa posiedzenia Komisji Rady Gminy.

Barbara Skarzynska - Kierownik Referatu Organizacyjnego poinformowala, ze
Wybory Samorzadowe odbeda sie najprawdopodobniej 16 listopada br. i w zwiazku
z tym trzeba zlozyc oswiadczenia majatkowe na 2 miesiace przed koncem kadencji.
Oswiadczenia nalezy zlozyc do dnia 10 wrzesnia 2014r.

Ad. pkt. 9

Janusz Ruszczvnski - Przewodniczacy obrad podziekowal wszystkim obecnym za
udzial w obradach i dokonal zamkniecia obrad XLII sesjI Rady Gminy wSzelkowie.

Na tym protokól zakonczono i podpisano.

Protokolowala:
Mariola Bladosz
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